

Indkaldelse til møde i Støtteforeningen den 18. august kl. 15 i Shelteren ved Vandet Sø (samme sted som sidste år) / Referat

1. Godkendelse af referat. **OK**
2. Godkendelse af dagsorden. **Ok**
3. Indsamling til Centeret. Esben Broe deltager i dette punkt. **JR refererer/opsummerer på dette pkt.**
4. Fra Støtteforening til Nationalparkens Venner. **Enighed om at det er metoden til at få de mange frivillige involveret i den demokratiske proces omkring Nationalparken, men det videre arbejde afventer organiseringen af opgaven med at indsamle midlerne til Nationalparkcentret.**
5. Nyt fra Bestyrelse og Råd. **Første pkt. var det nedslående brev fra Torsten hvor han ønskede at fralægge sig videre ansvar for løsning af det reelle problem, at midlerne til Nationalparkerne ikke er specifikt pris reguleret men indgår i Naturstyrelsens generelle prisregulering. Dette skal selvfølgelig rettes og Støtteforeningen skal selvsagt følge op på sagen. Nb: inden jeg nåede at få afsendt dette ref. havde vores formand reageret, godt gået Bodil. Under dette pkt. var der også enighed om at vi skulle sende en buket/andet som en opmuntring til Annette .**

Råd og bestyrelse holder et fællesmøde hvor de indkomne hørrings svar om Nationalparkplanen behandles inden den endelige vedtagelse i december. Bodil omtalte et problem med manglende toilet/vedligehold ved "børnestranden" ved Agger, et problem hun følger op på. Det var også under dette pkt. at problemerne med Toiletter ved Lodbjerg Fyr blev fremhævet, Jeg mener at huske at det også var Bodil der ville tage det op med Else for om muligt at få åbnet til Fyrmesterboligens toiletter.

6. Løbende aktiviteter:
 - a. Stivogter. Her mente Ove at han nu havde styr på tingene, bortset fra de med hvor man kunne hente nye foldere, der var mange forslag fremme bl.a. turistinfo i Agger, Svømmehal i Hurup og måske hos enkelte private, Ove forsøger at følge op på sagen.
 - b. Naturpleje: Ove kunne berette at der var en tydelig forbedring / reduktion af Brombær væksten på den gravhøj der før vores indsats næppe kunne ses / anes som en høj , en fornyet indsats i efteråret vil blive annonceret.
 - c. Gå i Gang : Aktiviteten er kommet flot fra start med omkr. 50 deltagere, det nye tilbud med rullende toilet er også blevet indviet og er blevet taget vel imod.
7. Evaluering af Summer camp.: Der var enighed om at vi støtter projektet og er klar til en ny tårn næste år.

8. Økonomi: indsats som særlig punkt af referenten: Kassereren kunne oplyse at vi. Pt. havde en kassebeholdning på ca. 44,500 kr. og at det havde givet lidt respons at sende rykkere ud. Det som mangler mest er opbakning fra firmaer som "glemmer" at forny medlemskab, af private er der nytegnet en halvsnes stykker. Økonomisk er vi kun ca. 600 kr. fra det budgetterede.
9. Evt.: Her var der orientering om en invitation til et arrangement i Lille vildmose den 19,9. men da det jo falder sammen med vores arrangement på VUC var det vanskeligt at se hvordan vi skulle kunne deltage. Invitationen vil blive rundsendt til alle.
10. Så var der eller masser af god mad til alle og vore samlevere kom sivende, så resten af en herlig sommer dag blev nydt med god mad og vin samt lidt fællessang.

Tak for endnu et godt og hyggeligt møde.

Harry